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Bestyrelses- og medlemsmøde torsdag 
den 10. december 2009 kl. 19.30 

Dagsorden + referat 
 

1. Klubkajakkerne ankom torsdag eftermiddag – 4 røde og 1 hvid. (Michael) 

a. Status – kort orientering.  

Kajakkerne leveret med diverse udstyr som aftalt. 

Peter H. og Thorkild L. monterer ror og fodstøtter (pedaler) fredag den 11.12.09    

kl. 10.00, således at kajakkerne er klar til vores arrangement på søndag. 

b. Finansieringsaftale – har bestyrelsen skrevet under? 

Alle har skrevet under, så finansieringen på 50.000 kr. er ok. 

2. Hvem deltager i fællesroning lørdag den 12. december. (Michael) 

a. Udpegelse af turansvarlig.  John .   - tilmelding / afbud til J.J. 

 

3. Introarrangement i svømmehallen den 13. december. 

a. Status på tilmeldingssituationen.  Der er 13 tilmeldte fordelt på tre hold. 

b. Redaktionelt stof – evt.  kombineret med omtale af juleroturen. 

Pressen kontaktes af M.T. og J.J. 

c. Hvem har billeder/tager billeder?   Opgaven uddelegeret til Hanne H.  

d. Planlægning af dagen – de sidste detaljer. 

Drøftet og aftalt, enkelte opgaver uddelegeret, kaffe krus m.m.,  John og Michael 

mødes ved containeren kl. 07.30. Resten møder ved Skagenhallen kl. 8.00 

  



 

4. Dansk Kano og Kajakforbund. (Michael) 

a. Diverse orientering (fast punkt) – Orienteringen blev drøftet. Det blev besluttet, at 

John booker en DKF-instruktør sidst i maj – enten til begynderinstruktion eller til 

instruktion/aflæggelse af prøver. Der vil være brugerbetaling for deltagerne. 

b. Vi tager stilling til, om vi vil benytte os af instruktøren eller afbestille igen i løbet af 

foråret. 

5. Klubhusplaner – noget nyt? 

a. Hjemmeværnsbygning? 

Klubben har kontakt med formanden Erik Thomsen, og bestyrelsen fremsender en 

anmodning om en model som kommende bruger af bygningen. 

b. Container?   Droppet indtil videre. 

c. Nyt klubhus – opsamling på ansøgning. 

De nye tegninger om vort eget projekt fremvises. – Projektet får mange roser. – 

Bestyrelsen fremsender ansøgning til de kommunale myndigheder. ( Sagen har været 

drøftet nogle gange, men der sker hele tiden rettelser og kommer samtidig nye 

oplysninger om hvem der kan/skal behandle sagen hos myndighederne. Vi er 

udstyret med tålmodighed og bestyrelsen følger hele tiden op sagen.) 

6. Orientering ved næstformand. (John)Forslaget om nyt støbt slæbested på 6 x 10 m. er 

fremsendt til myndighederne. Sagen skal muligvis behandles hos ”Miljøcenter – Ålborg”. 

John følger sagsbehandlingen. 

7. Orientering fra udvalg.   

-  Der orienteres om status fra kassereren. De løbende aftaler om økonomien 

er på plads. 

- Frederikshavn kajakklub ønsker et samarbejde med alle nordjyske 

kajakklubber. Forslaget ønskes velkomment. 

- Formanden meddeler at vi kan afvente svar fra Folkeoplysningsudvalget 

efter deres møde i jan. 2010 vedr. den kommunale godkendelse af klubben. 

- Mike B.H. vil forsøge at få Philip Sørensens adresse, således at vi kan rette 

en sponsorhenvendelse til ham, idet Danish Yacht ikke har en 

sponsorkonto. 

8. Andre emner – eventuelt? 

a. Vi kan eventuelt besigtige klubkajakkerne efter mødet.  -  Dette foregik via en 

billedserie som Hanne H. havde taget tre timer tidligere – fint. 

9. Forevisning af DVD med kajakrelation. – ingen forevisning i dag. 
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